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ZÁPIS 
jednání odborné komise Rady města č. 4/2016 

Kulturní komise,  
které se uskutečnilo 

v neděli 18. 9. 2016 od 18:00 hodin  
v Multifunkčním centru města Heřmanův Městec.  

(zasedací místnost 1. patro) 
 

 

Přítomni: Dalimil Nevečeřal, Mgr. Eva Bočková, Michal Dziedzinskyj, Gabriela 
Jirousková, Mgr. Marek Výborný 
Omluveni: Albert Juna, Dalibor Svoboda, Mgr. Josef Wolf 
Neúčast: Petr Hora, Tadeáš Kvis, Mgr. Alena Tučková 
Hosté: Otakar Volejník – místostarosta, Jan Řehák – radní pro kulturu a cestovní ruch 
  

1. Předseda komise zahájil jednání, jehož program navrhl rozšířit o jednání o návrhu 
koncepce koncertů v synagoze. Doplňující návrh byl přijat. 

2. Předseda komise poděkoval všem, kteří hlásí včas připravované akce k zařazení 
do Plánu kulturních akcí. V nejbližších dnech bude provedena aktualizace, která 
bude zveřejněna na internetových stránkách města, kina a SPOKULu. Dále bude 
plán akcí prezentován také prostřednictvím TIC a měsíčníku plakátu Kam 
v Heřmanově Městci, který vydává městská organizace SPOKUL HM, p.o. 

- Kulturní komise doporučuje, aby Turistické informační centrum bylo pověřeno 
průběžným zadáváním akcí na web města a facebook města a TIC. To nyní není 
možné z důvodu nedostatečných přístupových práv pracovnic TIC.    
 

3. Předseda Kulturní komise blíže informoval členy o navrhované koncepci 
provozu galerie v Židovském dvojdomku, kterou předložila historička umění 
Martina Vítková. Kulturní komise po projednání doporučuje předloženou 
koncepci s tím, že počet výstav by měl být 5 – 6 ročně. Výstavy by měly 
respektovat tradiční akce místních pořadatelů (výročí škol, ZUŠ, betlémy) a 
výročí slavných rodáků (Sigmund, Mecl, Horný, Heřmanský). Jako první 
animační program by měl být vypracován materiál pro práci v galerii Cyrany. 
Kulturní komise doporučuje oslovit Martinu Vítkovou a požádat ji o vypracování 
plánu výstav, doprovodných programů a konkrétního rozpočtu na celý rok 2017 
a tento předložit komisi na dalším jednání.  

- Kulturní komise navrhuje do rozpočtu města na rok 2017 uvolnit částku 
100.000,-Kč na organizaci výstav v roce 2017 v Židovském dvojdomku, které 
budou k dispozici městské organizaci SPOKUL HM jako záštita. 
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4. Kulturní komise dále projednávala, jakým způsobem by mohly být dále 
organizovány koncerty v synagoze. Shodli se na tom, že hudební večery 
v synagoze by bylo lepší organizovat a propagovat jako ucelenou sezonu. 
Nosnými koncerty by mohly být dva podzimní koncerty (září a konec října),  dva 
jarní koncerty a tradiční koncert Vlastislavu.  

- Kulturní komise doporučuje, aby koncerty v synagoze byly pořádány pod 
záštitou města jako významné kulturní akce a navrhuje pro tento účel v rozpočtu 
města na rok 2017 alokovat částku 50.000,-Kč. Tu by jako organizátor průběžně 
čerpala městská organizace SPOKUL HM.  
 

5. V závěrečné diskuzi předseda komise informoval, že byl již vybrán jiný klavír 
do synagogy. Je jím repasovaný nástroj značky Petrof, který je po kontrole 
expertní komisí hodnocen jako vhodný pro tento prostor a po nedávné kompletní 
opravě je v podstatně lepším stavu, než stávající nástroj. Starý klavír bude 
primárně nabídnut příspěvkovým organizacím města a místním spolkům. 
 

- Dále se předseda komise dotazoval přítomného pana místostarosty, zda už bylo 
zahájeno jednání s majitelem pozemků v areálu bývalého letního kina 
v zámeckém parku (hl. město Praha) pro zjištění možnosti pořádání venkovních 
kulturních akcí. Informace byla, že zatím ne. 
 

- Pan místostarosta byl také dotazován, zda již byly učiněny nápravné kroky 
k tomu, aby mohla zahrada za MFC sloužit k pořádání veřejných kulturních akcí. 
Pan místostarosta k tomu uvedl, že informace od úředníků města nejsou správné, 
žádné další kroky nejsou nutné a veřejné akce se zde konat mohou. 
 

- Na závěr pan místostarosta ubezpečil členy komise, že dle doporučení Kulturní 
komise bude do rozpočtu města na rok 2017 navržena investice na nákup 
mobilních laviček a pódia pro pořádání různých kulturních akcí ve městě 
(městské slavnosti, rozsvícení vánočního stromu, letní kino a další).  
 

6. Jednání komise bylo ukončeno v 19:40 hodin. Termín dalšího jednání bude 
dohodnut operativně dle potřeby, pravděpodobně v listopadu. 

 

Zapsal: Dalimil Nevečeřal, v.r. 


